
Jegyzőkönyv 

Mely készült a 64 tagegyesületből álló Magyar Darts Szövetség 2019. 07. 28. 11 órakor kezdődő 

rendkívüli közgyűlésén. 

Jelen vannak a tagegyesületek képviselői és az Elnökség tagjai, szavazati joggal összesen 31 fő. 

Balázs Gábor, a Szövetség elnöke megállapítja, hogy a közgyűlés határozatképtelen.  

A megismételt közgyűlés időpontja 2019. 07. 28. 12:35. 

 

k.m.f. 
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 Morva-Takács Vivien Anett Balázs Gábor 

 jegyzőkönyvvezető Elnök 

  



Jegyzőkönyv 

Mely készült a 64 tagegyesületből álló Magyar Darts Szövetség 2019. 07. 28. 12:35-kor kezdődő 

megismételt rendkívüli közgyűlésén. 

Jelen vannak a tagegyesületek képviselői és az elnökség tagjai, szavazati joggal összesen 35 fő. 

Balázs Gábor elnök megállapítja, hogy a megismételt közgyűlés a jelenlévők számára tekintet nélkül 

határozatképes. 

Takácsné Fekete Franciska főtitkár Balázs Gábor elnököt javasolta a közgyűlés levezető elnökére. Ezt 

követően a Közgyűlés 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

33/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés levezető elnöke Balázs Gábor. 

Levezető elnök úr Morva-Takács Vivien Anettet javasolta a közgyűlés jegyzőkönyvvezetőjének. Ezt 

követően a Közgyűlés 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

34/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés jegyzőkönyvvezetője Morva-Takács Vivien Anett. 

Levezető elnök úr Vereczkey Lajost és dr. Váczi Istvánt javasolta a közgyűlés jegyzőkönyv 

hitelesítőinek. Ezt követően a Közgyűlés 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

35/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés jegyzőkönyv hitelesítőnek választotta Vereczkey Lajost. 

Ezt követően a Közgyűlés 

32 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

36/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés jegyzőkönyv hitelesítőnek választotta dr. Váczi Istvánt. 

Levezető elnök úr Kass Zoltánt és Bodor Zoltánt javasolta a közgyűlés szavazatszámlálóinak. Ezt 

követően a Közgyűlés 

34 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

37/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés szavazat számlálónak választotta Kass Zoltánt. 

Ezt követően a Közgyűlés 



34 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

38/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés szavazat számlálónak választotta Bodor Zoltánt. 

Levezető elnök úr ismertette a közgyűlés napirendjét, majd felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön 

annak elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

39/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés a meghívóban meghirdetett napirendet elfogadta. 

Napirend: 

1. Tisztségviselők visszahívása 

2. Teljes tisztújítás 

3. 2019-es költségvetési terv módosítása 

4. Egyéb 

1. napirendi pont: Tisztségviselők visszahívása 

Levezető elnök úr ismertette, miért került módosításra a közgyűlés napirendje a július 12-i elnökségi 

ülésen, és került napirendre a visszahívás, majd felkérte a Közgyűlést, döntsön arról, hogy visszahívja 

a Szövetség minden megválasztott képviselőjét. Ezt követően a Közgyűlés 

33 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

40/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés visszahívja a Szövetség minden választott tisztségviselőjét. 

2. napirendi pont: Teljes tisztújítás 

12:44 Török László a Bajnok Sportegyesület meghatalmazott képviselője távozott a közgyűlésről. 

Szavazati joggal rendelkezők száma: 34 

Levezető elnök úr megkérdezte a jelöltektől, hogy vállalják-e a tisztséget. 

Levezető elnök ismertette, hogy egyedül az ő személyére érkezett elnöki jelölés, valamint elmondta, 

hogy elnökként az előző egy hónapban miket tapasztalt, és milyen tervei vannak a jövőre nézve. 

Szeretne bizottságokat létrehozni, növelni a hatékonyságot, erősíteni az Iroda működését. Sikerült 

már támogatásokat szereznie, és ezt szeretné folytatni. Az írásbeli kommunikációt szeretné erősíteni, 

és ha többszáz email helyett a főtitkár hetente egyszer írásban számolna be a történtekről. 

Közép és hosszútávú céljai is vannak, átnézte a versenyrendszert és a nemzetközi versenyekkel 

kapcsolatban is utánajárt az információknak. Sok lehetőséget lát a Magyar Darts Ligában is, és az 

utánpótlást is tovább támogatná. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsenek elnöknek való megválasztásáról. Ezt 

követően a Közgyűlés 



33 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

41/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Balázs Gábort választotta a Szövetség elnökének. 

Levezető elnök úr ismertette, hogy két jelölt vállalta alelnöki tisztségbe jelölését, majd kéri, hogy pár 

szóban mutatkozzanak be. 

Hirsch Máté jelölt elmondta, hogy a kommunikációs csoportban közzé tette alelnöki programját, 

melyben mindent pontosan leírt.  

Takács Péter jelölt elmondta, hogy versenyszakmai szempontból nincs tapasztalata, inkább gazdasági 

szempontból alkalmas a tisztségre.  

Levezető elnök úr hozzáfűzi, hogy hosszú távon alapszabályt szeretne módosítani, és a szakmai oldalt 

egy fizetett szakmai igazgatóra szeretné bízni. Jelenleg olyan alelnököt szeretne, aki tudja őt 

helyettesíteni. 

Takács Péter elmondta, hogy többen jelezték felé, hogy a szakmai részben támogatnák és segítenék 

őt. 

Kurucz Tamás megkérdezte, hogy Takács Péter leigazolt-e valamelyik tagegyesülethez. Takács Péter 

elmondta, hogy még nem. 

Levezető elnök úr felkérte a közgyűlést, hogy döntsön az alelnöki jelöltek megválasztásáról. Ezt 

követően a Közgyűlés  

4 igen, 27 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

42/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Hirsch Mátét nem választotta meg alelnöknek. 

Ezt követően a Közgyűlés 

29 igen, 0 nem és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

43/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Takács Pétert választotta a Szövetség alelnökének. 

Takács Péter megköszönte a bizalmat a Közgyűlésnek. 

Elnök úr ismertette, hogy milyen jelölések érkeztek elnökségi tagi tisztségre, majd kérte a jelölteket, 

hogy mutatkozzanak be. 

Harsányi Enikő jelölt elmondta, hogy több mint 10 éve foglalkozik a Szövetség dolgaival, nemzetközi 

ügyekkel, fordítási munkákkal, akár elnökségi tag volt, akár nem. 

Hirsch Máté jelölt elmondta, hogy sokat dolgozott közösen az Elnökséggel, mindenkinek szívesen 

segített bármiben, ezt szeretné folytatni, bár sok időt és energiát igényel.  

Ikker Péter jelölt elmondta, hogy egy éve az Acéldarazsak elnöke, szeretne segíteni és az 

egyesületeket, játékosokat képviselni, szeretne tanulni és fejlődni, mérnök végzettségű, és jelenleg 

közgazdásznak tanul, számokkal, pénzüggyel kapcsolatban szívesen segít. 



Koncz Ernő jelölt prezentációval készült. Elmondta, hogy a Demján csoport vezetője. Összeállított egy 

kommunikációs és marketing tervet, melyet ismertetett. Elmondta, mennyire fontos, hogy 

megragadjuk a darts népszerűségét, és kiépítsük a magyar darts image-ét. 

Levezető elnök elmondta, hogy fontos az egységes kommunikáció. 

Koncz Ernő kérte, hogy amennyiben megkeresnek valakit interjúk miatt, fontos, hogy tudjon róla a 

Szövetség, és hogy a fontos üzeneteket, mondanivalót építsük bele ezekbe. 

Levezető elnök elmondta, hogy a sportdiplomácia is nagyon fontos. 

Kövesdi Andrea jelölt elmondta, hogy régóta foglalkozik a dartssal és szeretné tovább népszerűsíteni 

a sportot. 

Kütreiber Sándor jelölt elmondta, hogy az ideiglenes tagságot kényszernek érezte, azóta azonban 

sokat beszélt Elnök úrral a működésről, bizottságokról, tervekről és ennek alapján úgy érzi, tudná és 

szeretné folytatni az elnökségi munkát. 

Takács Zoltán jelölt, a Salgótarjáni Rózsaszín Párduc Tömegsport Egyesület vezetője személyesen 

nem volt jelen a közgyűlésen, Vereczkey Lajos az egyesület meghatalmazott képviselője beszélt vele, 

korábban. Szívesen dolgozna együtt az új elnökséggel, az egyesület bonyolított már le NB fordulót, 

van egy mozgósítható csapata. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön az elnökségi tagi tisztségbe jelöltek 

megválasztásáról. Ezt követően a Közgyűlés 

34 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

44/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Harsányi Enikőt megválasztotta a Szövetség elnökségi tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

5 igen, 22 nem és 7 tartózkodás mellett meghozta a következő 

45/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Hirsch Mátét nem választotta meg a Szövetség elnökségi tagjának. 

14:05 Hirsch Máté a Győztes Kör Sport Egyesület képviselője távozott a közgyűlésről. 

Szavazati joggal rendelkezők száma: 33. 

Ezt követően a Közgyűlés 

30 igen, 2 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

46/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Ikker Pétert megválasztotta a Szövetség elnökségi tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

33 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

47/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 



A közgyűlés Koncz Ernőt megválasztotta a Szövetség elnökségi tagjának. 

Ezt Követően a Közgyűlés 

33 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

48/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Kövesdi Andreát megválasztotta a Szövetség elnökségi tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

30 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

49/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Kütreiber Sándort megválasztotta a Szövetség elnökségi tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

29 igen, 2 nem és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

50/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Takács Zoltánt megválasztotta a Szövetség elnökségi tagjának. 

Levezető elnök úr ismertette a Felügyelő bizottsági tagi tisztségre érkezett jelöléseket, majd felkérte 

a Közgyűlést, hogy döntsön a jelöltek megválasztásáról. Ezt követően a közgyűlés 

32 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

51/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Kurucz Tamást megválasztotta a Szövetség Felügyelő bizottsági tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

33 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

52/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Orosz Andrást megválasztotta a Szövetség Felügyelő bizottsági tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

31 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

53/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Vereczkey Lajost megválasztotta a Szövetség Felügyelő bizottsági tagjának. 

Vereczkey Lajos és Kurucz Tamás elmondta, hogy ők Orosz Andrást választják a Felügyelő Bizottság 

elnökének. 

Levezető elnök úr ismertette a Sportfegyelmi bizottsági tagi tisztségre érkezett jelöléseket, majd 

felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön a jelöltek megválasztásáról. Ezt követően a Közgyűlés 

32 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 



54/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Németh Norbertet megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi bizottsági tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

29 igen, 0 nem és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

55/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Szalai Krisztinát megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi bizottsági tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

26 igen, 2 nem és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

56/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Ziegenhám Medárdot megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi bizottsági tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

24 igen, 0 nem és 9 tartózkodás mellett meghozta a következő 

57/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Barta Zsoltot megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi bizottsági tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

30 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

58/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Gyetvai Ákost megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi bizottsági tagjának. 

Levezető elnök úr ismertette, hogy milyen jelölések érkeztek a Sportfegyelmi Fellebbviteli bizottsági 

tagi tisztségekre. 

dr. Váczi István elmondta, hogy nem ért egyet Takács Gábor Sportfegyelmi Fellebbviteli bizottságba 

való jelölésével a korábbi fegyelmi ügyekre való tekintettel, ami egyrészt a jelöltet, másrészt a 

Szövetséget kellemetlen helyzetbe hozhatja. 

Kütreiber Sándor elmondta, hogy szerinte tartanunk kell magunkat ahhoz, amit Elnök úr kért, hogy 

indítsunk tiszta lappal. Javasolja, hogy mindenki döntsön a saját belátása szerint. 

dr. Váczi István elmondta, hogy nem Takács Gábor személyével van problémája, akit inkább egy 

játékos bizottságban tudna elképzelni, majd jelölte Bereczki Bélát a Sportfegyelmi Fellebbviteli 

bizottságba. 

Bereczki Béla a jelölést nem fogadta el. 

Takács Gábor elmondta, hogy nem szeretne konfliktust, majd ezt követően visszalépett a 

Sportfegyelmi Fellebbviteli bizottságba jelöléstől. 

Kövesdi Andrea jelölte Kass Zoltánt a Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottságba. Kass Zoltán nem 

fogadta el a jelölést. 



Takács Gábor Géczy Mátyást jelölte a Sportfegyelmi Fellebbviteli bizottságba, aki jelölését elfogadta. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön a jelöltek megválasztásáról. Ezt követően a 

Közgyűlés 

32 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

59/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Csizmazia Zoltánt megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi Fellebbviteli bizottsági 

tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

30 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

60/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Hegedűs Zsoltot megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi Fellebbviteli bizottsági 

tagjának. 

Ezt követően a Közgyűlés 

30 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

61/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés Géczy Mátyást megválasztotta a Szövetség Sportfegyelmi Fellebbviteli bizottsági 

tagjának. 

14:35-14:47 Szünet 

 A szünet alatt nem változott a szavazati joggal rendelkezők száma. 

3. napirendi pont: 2019-es költségvetési terv módosítása 

Levezető elnök úr ismertette, hogy egy kérdés érkezett a módosított költségvetési tervvel 

kapcsolatban, hogy mit tartalmaz a versenylevezetési költségek tétel. Elmondja, hogy az építés-

bontás, szállítás, levezetési költségeket tartalmazza, illetve van támogatási kiadás, ami a díjazás 

költsége. 

Kövesdi Andrea elmondta, hogy a beadott beszámolóban jól szerepelnek az összegek, csak a 

költségvetésben volt rosszul leírva. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy ezt a hibát az tudja javítani, aki kiállította a számlát, és aki 

könyvelte. De a tényeken ez nem változtat. 

Ziegenhám Medárd felhívta a figyelmet arra, minden év december 31-ével feljegyzést kell készíteni a 

még arra az évre szóló követelésekről. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy ez kötelezettség, aminek szabály szerint meg kell lennie. 

Hegedűs Zsolt felhívta a figyelmet arra, hogy még az ötmillió szponzorációs összeggel is nagyon sok 

pénzt vesztett a Szövetség. 



Levezető elnök úr elmondta, hogy ezzel tisztában vagyunk, és hosszabb távon több pénzt kell 

szerezni, de az idei évre már nem lehet olyan nagy összegű támogatást szerezni. Piaci alapon kell 

tárgyalni, nem érzelmi alapon. 

Takács Gábor megkérdezte, hogy a díjátadó költsége mit takar. 

Kövesdi Andrea elmondta, hogy a helyszín bérlését és a kupákat tartalmazza. 

Ikker Péter megkérdezte, hogy a Hungarian Opennel kapcsolatban mit kell pontosan tudni? Meg lesz-

e rendezve és milyen módon? 

Levezető elnök úr elmondta, hogy a Sport DC-vel tervezünk együttműködni, de a Szövetség rendezi a 

versenyt. Terveink szerint közel 0-s lesz a költsége, rosszabb esetben mínuszos, amit szponzorációval 

lehet korrigálni. Illetve az EMMI-vel tárgyaljuk az állami támogatás helyzetét. 

dr. Váczi István megkérdezte, hogy az utánpótlás és soft válogatott költség kerethez beírt összegek 

már a tényleges összegek? 

Kövesdi Andrea elmondta, hogy ez még a terv, elszámolás alatt állnak. 

Levezető elnök elmondta, hogy körülbelül 100.000 forint eltérés van a tervhez képest. 

Vereczkey Lajos elmondta Ikker Péter korábbi kérdéséhez kapcsolódóan, hogy korábban a Sport DC 

jelentkezett a Hungarian Open kiszervezett megszervezésére, hogy a Szövetség ne bukjon rajta. 

Minőségi szempontból is javítani kell. Azonban a tárgyaláskor nem állt rendelkezésükre az 

információ, hogy egy BDO verseny van akkor, ami mellett nem éri meg magasabb kategóriás versenyt 

rendezni, a versenynaptár zsúfoltsága miatt pedig nem lehetett más időpontra helyezni. Ezért nem 

tudták elvállalni. Ettől függetlenül nem zárkóznak el a segítségtől, összeállított Medárd egy 

költségvetést, hogy mennyibe kerül szerintük a jelenlegi paraméterekkel a verseny. Az új elnökség 

egyik legégetőbb feladat a Hungarian open, mert nagyon gyorsan megy az idő és a részleteket meg 

kell hirdetni lassan. Javaslata az lenne, hogy a jövőre nézve máskorra legyen áthelyezve a verseny, 

amikor kevésbé sűrű a BDO naptár. 

dr. Váczi istván elmondta, hogy korábban a BDO-val való egyeztetés miatt került eredetileg erre az 

időpontra a Hungarian open, ők javasolták, és a cél az volt, hogy hosszú távra fixáljuk az időpontot. 

Szerinte mindenképpen újra kell tárgyalni velük az időpont kérdését. 

Ziegenhám Medárd elmondta, hogy a megállapodáskor leírták az időpontokat, amit a BDO figyelmen 

kívül hagyott, részben mert volt közben egy elnök váltás náluk. Csak C kategóriás versenyt tudunk 

rendezni és még a pénzdíjazással sem lehet motiválni a játékosokat, hogy eljöjjenek. Az A kategória 

lenne a cél, mert ranglista szerint kijutást jelenthet a Lakeside versenyre alanyi jogon. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy szponzorációs és sportszakmai szempontból is fontos a 

kategóriaemelés. Szerinte egy külön pénzdíjjal is lehetne motiválni a magyar játékosokat a Hungarian 

openen való részvételre. Ezt kellene felmenő rendszerben a következő években felépíteni. 

Rucska József elmondta, hogy a csehek és a szlovákok versenyengedéllyel nem rendelkezőket is 

engednek indulni saját open versenyeiken. 

Levezető elnök elmondta, hogy az meg kell vizsgálnunk, hogy szabadidőkártyával lehetne-e indulni a 

Hungarian openen. 

Ziegenhám Medárd és dr. Váczi István elmondta, hogy a WDF és a BDO nem veszi komolyan a 

doppingot sem. 



Levezető elnök úr elmondta, hogy nekünk a sporttörvény miatt fontos figyelnünk a versenyengedély 

valamint dopping kérdésekre. 

Ziegenhám Medárd elmondta, hogy 2019-től a WDF dopping tiltólistáján szerepel az alkohol is. 

Elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön a módosított költségvetési terv elfogadásáról. Ezt 

követően a Közgyűlés 

33 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

62/2019.VII.28. számú közgyűlési határozatot 

A közgyűlés a módosított 2019. évi költségvetési tervet elfogadta. 

4. napirendi pont: Egyéb 

Hungarian Open: 

Kass Zoltán megkérdezte, hogy van-e szabály arra, hogy nem lehetnek nézők a Hungarian Open 

versenyen? Ha beengednénk nézőket, az nagyobb bevételt jelenthet. 

Rucska József elmondja, hogy a Hungarian Open rossz időpontban van, jobbat kellene keresni.  

Levezető elnök úr elmondja, hogy hosszabb távon lehet ezt fejleszteni. 

Takács Gábor elmondja, hogy fontos a megfelelő szállás találása is. 

Honlap helyzete: 

Vereczkey Lajos elmondja, hogy ha az Iroda nem osztja meg a sorsolásokat, a honlapon nem tudják 

megtalálni, ebben szeretne változtatást. Illetve kérte, hogy a Szilas és Máté által üzemeltetett 

Facebook csoport vagy szűnjön meg vagy valaki vegye át tőlük az adminisztrátori jogot. 

Takács Gábor hozzáfűzte, hogy nem frissül elég gyorsan a ranglista. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy Székely Pál is jelezte, hogy jó lenne, ha statisztikát is lehetne elérni 

a honlapon, főleg hogy nincsen online közvetítés. 

Vereczkey Lajos megkérdezte, hogy az Iroda el tudja-e látni a webes feladatokat? 

Harsányi Enikő elmondta, hogy részben igen. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy az Iroda kapacitása véges, Franciska saját költségen 

szabadidejében végez szállítást, emellett még a sajtó felé is jó lenne adatokat szolgáltatni. A honlap 

helyzetének rendezéséhez idő kell. 

Takács Gábor felvetette, hogy a statisztika szempontjából jó lenne táblagépekre beruházni, hogy 

azokon történjen a levezetés és rögtön készüljön statisztika. 

Levezető elnök úr elmondja, hogy ennek utána kell nézni, de lehet informatikai partnert keresni. 

Egységes megoldást viszont csak 2020-ra lehet találni. 

Fontos, hogy a játékosok megtanuljanak írni. 

Raszler József elmondja, hogy a gyerekek esetén nagyon fontos, hogy megtanuljanak rendesen 

mérkőzéseket írni, nem jó ötlet az egész versenyt táblagépen levezetni. 



Többen elmondják, hogy csak a felnőtteknél a legjobb 16 közöttől gondolják, hogy táblagépen legyen 

levezetés. 

Kass Zoltán kérte, hogy a nyári melegben legyen klimatizált a versenyhelyszín. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy 2020-tól lehet következetesen megoldást keresni minden a 

versenyrendszert érintő kérdésre. 

Rucska József elmondta, hogy a levegőmozgás nem jó a dartshoz. A ruházat kérdésében pedig azt 

javasolta, hogy ne tegyünk kivételeket, mert nehezebb utána a szabályokat érvényesíteni. 

Hegedűs Zsolt elmondta, hogy az MDL fordulókkal kapcsolatban vannak gondok az adatbankban, 

illetve hozzáfűzte a mérkőzés írás témához, hogy náluk a régióban jegyzőkönyvezik mostantól azokat, 

akik írás nélkül elmennek. 

Ziegenhám Medárd elmondta, hogy 2017 novemberében kellett volna készen átadni a honlapot. 

Levezető elnök megígérte, hogy az első elnökségi ülésig tájékozódik és a következő elnökségi ülésen 

tárgyal a honlap helyzetéről az új elnökség. 

Takács Péter felvállalta, hogy a weblap kérdés megoldásán ő dolgozik. 

Tekintettel arra, hogy a jelenlevőknek további kérdésük, javaslatuk illetve észrevételük nem volt, 

levezető elnök úr minden jelenlevőnek megköszönte az aktív közreműködést, a közgyűlést bezárta és 

mindenkinek jó utat kívánt. 

15:54 a jegyzőkönyv lezárva. 

 

k.m.f.  
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